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دکتر موسوی؛ ما در کنار فرماندار جدید خواهیم بود
لامِرد _دکتر موسوی نماینده مردم در مجلس گفت: لامرد و مهر راه پیشرفت و ترقی را پیدا کرده است و لامرد تمدن صنعتی جنوب است و ما در کنار

فرماندار جدید خواهیم بود.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه خبرگزاری گزارش خبر، دکتر سیدموسی موسوی نماینده مردم شهرستان های لامرد و مهر در مجلس شورای اسلامی در
آئین تکریم و معارفه فرماندار شهرستان لامرد اظهار کرد: در منطقه انرژی بر لامرد به مساحت کیش چندین هکتار صرف زیرساخت ها شده که در فاز اول

۲۵۰۰ نفر در مجموعه آلومینیوم جنوب مشغول به فعالیت هستند که بیش از ۹۸ درصد از نیروها بومی این منطقه هستند.

وی ادامه داد: ناترازی که همه ماها لمس می کنیم، خادم شما در کمسیون انرژی بیشتر احساس می کند و شش سال قبل با آقای زنگنه وزیر اسبق نفت
نشستیم و عسلویه ای که هیچ قدمی برای میعانات گازی انجام نشده، در بحث ایستگاه تقویت فشار و فشار افزایی در مناطق هما، شانول، وراوی و...

اقدام شد که خوشبختانه در وراوی به بهره برداری رسیده است.

عضو کمسیون انرژی مجلس به پروژه شیرین سازی گاز به مقدار حدود ۵۰۰ میلیون یورویی که صورت گرفته اشاره کرد و گفت: حقیر در کنار دولت ها قرار
می گیرم و با همه کار می کنم و در تعامل هستیم و حاصل این تعاملات هر دوهفته یکبار یک مسوول استانی و کشوری را می به منطقه آورده ام و تمام
پروژه ها را از نزدیک بازدید و سپس صورتجلسه می شود که ماحصل آن سرازیر شدن صدها میلیارد تومان اختصاص بودجه می باشد که خیلی ها را

رسانه ای نمیکنیم.

نماینده مردم گفت: در زمان شهید رئیسی مصوب شد که لامرد هاب پنجم پتروشیمی است و بر اساس همان سرمایه گذاران پتروشیمی سرازیر لامرد
هستند و خط جاسک که از فداغ می گذرد بهترین ظرفیت خوراک است و لامرد و مهر راه پیشرفت و ترقی را پیدا کرده است و لامرد تمدن صنعتی

جنوب است.

وی بیان کرد: با تمامی سختی ها و تنگناهای اقتصادی تیم کار کرده است و با ادعا عرض می دارم که در هیچ کدام یک از شهرستان ها این تیم وجود
ندارد و تمامی اعضای شورای تامین، امام جمعه و ... امورات را به پیش می بریم.

وی تاکید کرد: تیم کاری منسجم در این شهرستان عامل پیشرفت شهرستان است و قطار صنعت و پیشرفت در حال عبور است و جابجایی مدیران چیز
طبیعی است و دولت هم این اختیار دارد که نفرات هم سوء انتخاب کنند.

عضو کمسیون انرژی مجلس افزود: با هماهنگی و مشورت کارها را به پیش ببریم و پرداختن به حواشی آفت است و ما در کنار فرماندار خواهیم بود و با
هم کارها را به جلو خواهیم برد.

وی در پایان با بیان این مطلب که مهندس خضری خاضعانه خدمت می کردند تصریح کرد: اختلاف نظرهای سیاسی وجود دارد و از فرماندار جدید می
خواهم که در مسائل حاشیه ای و کم ارزش گیر نکنید و سطح قطار دو شهرستان خیلی بالاست و از این پس بیشتر از قبلدر شتاب باشد.


